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პატიმარი ჯაჭვით უნდა დავაბათ? ეს კითხვა საზოგადოებაში, ბოლო პერიოდში სამწუხაროდ
აქტუალური გახდა და მასზე ბევრი კვალიფიციური და ბევრი პოლიტიკური პასუხი მოისმინა
საზოგადოებამ, მაგრამ პატიმართა უფლება დამცველთა შორისაც აღმოჩნდა ადვოკატი, რომელმ
აც

      

საჯაროდ გაავრცელა არც თუ "პოპულარული" განცხადება.

  

იმის გათვალისწინებით, რომ ჩვენ ვიცავთ კოლეგიალობის პრინციპს, დასახელებული
ადვოკატის სატელევიზიო განცხადებიდან უკომენტაროდ გთავაზობთ ფრაგმენტს და
ყოველგვარი კომენტარი საზოგადოებისათვის მიგვინდია: 

  

ვიდეო იხილეთ ამავე ბმულზე, facebook-ის დახმარებით...
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https://www.facebook.com/video.php?v=350422505156935&amp;pnref=story

